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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

»Mit kíván tenni a Kormány az iskolák bezárása ellen?» címmel a Házszabály 91 . -a alapján kérdést

kívánok benyújtani Veres János pénzügyminiszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Engedje meg, hogy országgyűlési képvisel őként kérdést intézzek Önhöz egy olyan üggyel kapcsolatban ,

amely érinti az önkormányzatok által fenntartott iskolákat .

A Kormány csökkentette az oktatási állami normatívát, melynek eredményeképpen sok önkormányza t

kényszerült iskolák bezárásra, összevonásra, vagy osztályok megszüntetésére .

Belváros polgármestereként ezzel a problémával személyesen is szembe kellett néznem. Mi egyetlen iskolát

sem szüntetünk meg, de sajnos nálunk is jelentkezik az elvonás hatása .

Az V. kerületben a Kormos István Altalános iskola látja el a felzárkóztató oktatását. A normatíva

csökkentés miatt azonban az iskola 9 . és 10 . osztályát kimenő formában meg szüntetnünk, mivel nincs

más lehetőség és különösen forrás az osztályok fennmaradására .

Kérdezem Miniszter urat, hogy mivel kívánja kompenzálni a Kormány az Önkormányzatokat a kiesett

normatíva helyett és kíván e tenni valamit annak érdekében a kiesett 2 osztálynál a 260 .000 forint/fős

normatívát kompenzálva segítse hozzá az Önkormányzatot az osztályok fenntartásához ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .
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